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Op 7 maart 2024 werd bekend dat de Rijksoverheid, de provincie Groningen en gemeenten 

uit Groningen en Noord-Drenthe 1,65 miljard euro beschikbaar stellen voor huizenbezitters 

om hun woning te laten isoleren. Dit komt neer op 20 000 tot 40 000 euro per woning, 

afhankelijk of de woning in het versterkingsgebied valt. Het zou mooi zijn als dit bedrag zo 

effectief mogelijk wordt besteed en inwoners ontzorgd worden.                

De Gemeente Groningen kan hier een rol in spelen. Door bijvoorbeeld verenigingen van 

eigenaren bij elkaar te brengen en zo gezamenlijk een goed isolatieplan op te stellen. Want 

met hoe meer woning     eigenaren je dit tegelijkertijd aanpakt, hoe beter, sneller en 

goedkoper dit gedaan kan worden.   

Daarnaast is het niet voor alle woningeigenaren mogelijk om alle informatie omtrent de 

subsidies zelf op te zoeken en bijvoorbeeld de investering in verduurzamingsmaatregelen 

voor te financieren.   

Dit heeft de fracties van de VVD en D66 op de volgende vragen gebracht:  

1. Welke rol ziet het college weggelegd voor de gemeente om inwoners te helpen om 

deze subsidie zo effectief mogelijk te besteden en heeft het college hier ook al 

plannen voor naast de bestaande mogelijkheden?   

2. Overweegt het college om bijeenkomsten te organiseren waarin huiseigenaren 

worden geïnformeerd over de verschillende isolatiemaatregelen,     hoe de subsidie 

aangevraagd kan worden, hoe de juiste keuzes te maken en hoe ze optimaal gebruik 

kunnen maken van de beschikbare subsidie?  

3. Is het college bereid om een faciliterende rol te nemen in het samenbrengen van 

groepen huiseigenaren en VVE’s met aannemers om op die manier in een keer 

bijvoorbeeld een hele straat aan te pakken en mogelijk groepskorting voor 

huiseigenaren te realiseren?  

4. Zou de gemeente overwegen om op het digitale platform Duurzaam Groningen een 

pagina voor deze subsidie te maken met daarop informatie over gecertificeerde 

isolatiebedrijven, beschikbare materialen en prijzen, om hen te helpen 

weloverwogen beslissingen te nemen?  

Met vriendelijke groet,  

Rik Heiner VVD   

Andrea Poelstra D66  


